
Protokół Nr VII/07
z obrad VII sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 6 marca 2007r.

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 14,00 – 17,10/

Obrady VII sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Kazimierz Kosmatka stwierdzając, Ŝe w sesji uczestniczy 21 radnych / nieobecni
Włodzimierz Bystrzycki, Dorota Sokołowska / - lista obecności stanowi załącznik do
protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Rada minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego AndrzejaŚliwi ńskiego – Honorowego
Obywatela Miasta Piły.

Przewodniczący Rady przedstawił zebranym treść pisma Prezydenta Miasta Piły
dot. wprowadzenia do porządku obrad dzisiejszej sesji 2 projektów uchwał w
sprawach:
– powołania Sekretarza Gminy;
– zmian w budŜecie miasta Piły na 2007 rok.

Za przyj ęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania
Sekretarza Gminy głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu – 6
radnych, którzy spóźnili się z oświadczeniami, nie brało udziału w głosowaniu
/A. Czapiewski, P.Jarczak, J. Lus, M. Miler, R. Pyziak, J. Taczalski/ – projekt
uchwały został wprowadzony do porządku obrad jako pkt 17.

Za przyj ęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w
budŜecie miasta Piły na 2007r. opowiedziało się 13 radnych, 6 radnych nie brało
udziału w głosowaniu – projekt uchwały został wprowadzony do porządku
obrad jako pkt 18.

Za przyj ęciem porządku obrad, z wcześniej przyj ętymi zmianami, głosowało 13
radnych, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu. 
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Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach

pomiędzy VI a VII sesją Rady Miasta Piły.
3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta o pracach Prezydenta Miasta w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.
4. Projekt uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Piły.
5. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajówświadczeń, warunków i sposobu

ich przyznawania w ramachśrodków przeznaczonych na pomoc zdrowotną
nauczycieli.

6. Projekt uchwały w sprawie opłat za pobyt dzieci w przedszkolach i Ŝłobku w Pile.
7. Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego spółki Miejskie

Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Pile.
8. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie ul. Zamiejskiej.
9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie al.Niepodległości i ul.
Szkolnej.

10.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Salezjańskiej i Reja.

11.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Równej i
Koszykowej.

12.Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji w stosunku do
niepublicznych szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli.

13.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli przekazania do Zarządu Zieleni i
Cmentarzy Komunalnych w Pile zadań w zakresie bieŜącego utrzymania
gminnych dróg i mostów.

14.Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy na prawach własności nieruchomości
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Piła, połoŜonej przy ul. Składowej, w
drodze bezprzetargowej.

15.Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze bezprzetargowej nieruchomości
gruntowych stanowiących własność gminy Piła.

16.Projekt uchwały w sprawie wydzierŜawienia w trybie bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność gminy Piła.

17.Projekt uchwały w sprawie powołania Sekretarza Gminy.
18.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007r.
19.Interpelacje i zapytania.
20.Sprawy róŜne.
21.Zamknięcie obrad.
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Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka poinformował Radę o dokonaniu
darowizny nieruchomości przez Radę Powiatu, chodzi o przekazanie obiektów
podstawowej opieki zdrowotnej. Prezydent stwierdził,Ŝe nie wymaga to podjęcia
uchwały przez Radę poniewaŜ jest to dyspozycja w kompetencji Prezydenta.
Prezydent Miasta przekazał Staroście pismo potwierdzające przyjęcie darowizny.
Ponadto poinformował o przejściu do pracy w Poznaniu Pana Czesława
Pachowicza, któremu   podziękował za dotychczasową współpracę.

Starosta Pilski Tomasz Bugajskipodziękował Prezydentowi i Radzie za przyjęcie
daru w postaci dwóch praw własności do prawa spółdzielczego w przychodniach na
ul. Roosevelta i Łącznej i dwóch przychodni przy ul. Lotniczej i przy ul. Okrzei.

Sekretarz obrad Jarosław KotwicazłoŜył informację w sprawie protokołu z obrad
VI sesji Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Za przyj ęciem protokołu z obrad VI sesji głosowało 14 radnych, 6 radnych nie
brało udziału w głosowaniu.

Ad-2/

Za przyj ęciem informacji Przewodniczącego Rady Miasta Piły o
podejmowanych działaniach pomiędzy VI a VII sesją głosowało 14 radnych, 6
radnych nie brało udziału w głosowaniu – informacja stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-3/

W sprawie sprawozdania Prezydenta Miasta o pracach Prezydenta Miasta w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piłygłos
zabrali:

Radny Rafał Zdzierela poprosił o dodatkowe informacje dotyczące przekazania
miastu przychodni, radny zapytał, czy w tej sprawie przewidziana jest debata.
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Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– przy ul. Okrzei jest to działka o powierzchni 1235m, przy ul.Lotniczej działka

wraz z nieruchomością o powierzchni blisko 7000 m, spółdzielcze prawo
własności lokalu przy ul. Roosevelta 29A o powierzchni 734m, spółdzielcze
prawo własności do lokalu przy ul. Łącznej o powierzchni przeszło 500m;

– chciałem przypomnieć, Ŝe w 1999r., kiedy powstał powiat pilski, nie przekazano
nam ani obiektów, ani zadań , to przejął powiat;

– 2, 2,5 roku temu, na tej sali, odbywała się debata, w czasie której zostało
stwierdzone,Ŝe nie moŜe być odpowiedzialności za coś, co jest kadłubową częścią
tej odpowiedzialności tj. przejęcia obowiązków organizacji słuŜby zdrowia bez
jakichkolwiek moŜliwości decydowania o bazie, w jakiej ta słuŜba zdrowia
pracuje, teraz stało się tak, Ŝe dzięki darowiźnie ta baza będzie przejęta przez
miasto;

– proces legislacyjny potrwa kilka tygodni tj. do czasu kiedywszystkie procedury
związane z aktami notarialnymi, przejęciem własności, uprawomocnieniem się,
nie zostaną załatwione, a więc ta pełna odpowiedzialność moŜe być realizowana
dopiero najprawdopodobniej w drugiej połowie roku i w tym czasie będziemy
przeprowadzali określone rozwiązania;

– nie od debaty naleŜy zaczynać, w jaki sposób słuŜba zdrowia będzie
funkcjonowała, ale najpierw naleŜy przygotować raport otwarcia.

Za przyj ęciem sprawozdania głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brałoudziału
w głosowaniu – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski i
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga
poinformowali, i Ŝ Komisje nie głosowały projektu uchwały w sprawie
stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Piły, Przewodniczący
Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak poinformował, Ŝe Komisja
powyŜszy projekt uchwały przyjęła jednogłośnie.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od
głosu, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu –uchwała stanowi załącznik do
protokołu.
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Ad-5/

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów
świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania w ramach środków
przeznaczonych na pomoc zdrowotną nauczycieli.
Komisja Spraw Społecznych zaproponowała wykreślenie z § 7 “np.”

Uchwała, z poprawką zaproponowaną przez Komisję Spraw Społecznych
podjęta została jednogłośnie, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

W sprawie projektu uchwały dot. opłat za pobyt dzieci w przedszkolach iŜłobku
w Pile głos zabrali:

Radna Maria Miler zapytała, czy istnieje obowiązek prawny naliczania dodatkowej
opłaty miesięczne oraz zwróciła uwagę , iŜ w dziale pomoc społeczna przeznacza się
środki na opłaty za przedszkola, radna zapytała, czy te opłaty będą utrzymane, radna
stwierdziła, Ŝe taka sama sytuacja dotyczy doŜywiania dzieci.

Prezydent Zbigniew Kosmatkapoinformował, iŜ te zapisy w budŜecie pozostaną i
będą w dalszym ciągu stosowane.

Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka poinformowała,Ŝe organ prowadzący
ustala zasady odpłatności za przedszkola i są to te zaproponowane zasady oraz tryb
opłaty za przedszkola.

Radna Maria Miler  m.in. stwierdziła:
– nie powinniśmy się zgadzać na 15% minimalnego wynagrodzenia, ten procent

będzie rósł co roku, tak jak rośnie minimalne wynagrodzenie,średnio 4% , a więc
za 10 lat mamy juŜ 40%;

– dochody w Pile na jednego mieszkańca nie są takie niskie, ale one nie wynikają z
bezpośredniego stosunku pracy, wynikają one z wysokości emerytur, głównie
mundurowych i to ta grupa głównie powoduje,Ŝe średni dochód na jednego
mieszkańca jest dość wysoki;
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– zmienia się struktura zatrudnienia, markety rosną jak grzyby po deszczu, wiele
kobiet jest w nich zatrudnionych za grosze, a ponad 25% wynagrodzenia z
marketu rodzina musi oddać na utrzymanie dziecka w przedszkolu;

– podczas szkolenia Komisji Rewizyjnej dowiedziałam się, Ŝe gmina ze swojego
budŜetu moŜe dotować do 50% dochodów, za wyjątkiem przedszkoli i Ŝłobków;

– odpłatność w innych miastach jest następująca:
a/ Konin – opłata stała 9% + stawkaŜywieniowa = 185 zł, u nas 15% + stawka
Ŝywieniowa = 236,40, a trzeba do tego dodać opłatę za rytmikę, a to juŜ
przekracza 250 zł;
b/ Kalisz – nie ma opłaty stałej, a stawkaŜywieniowa wynosi 7,50 za 3 posiłki =
150 zł;
c/ Bydgoszcz – 11,6% opłaty stałej to 109 zł + stawka Ŝywieniowa 3,60 = 181 zł;
d/ Poznań – opłata stała 145 zł + stawka Ŝywieniowa 4,80 = 241 zł;

– § 2 pkt. 4 mówi,Ŝe w przypadku nieobecności dziecka zwrotowi podlega dzienna
stawka Ŝywieniowa za kaŜdy dzień, jeśli tak nie było, to było to nieuczciwe;

– stawiam wniosek, w imieniu radnych PiS, o przyjecie stawki 10% minimalnego
wynagrodzenia.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– dwa tygodnie temu został uchwalony budŜet na 2007r., w którym zapisano

określone kwoty dotacji m.in. dla placówek przedszkolnych, które zostały
skalkulowane o tę wielkość 15%, w związku z czym jeŜeli jest taki wniosek to
naleŜy wskazać źródło z którego uzupełni się dotację;

– nie wiem przy pomocy jakiego kalkulatora wyliczyła Pani tenszokowy wzrost na
przestrzeni 5 lat stawki wynikającej z procedury odpłatności, to jest ułamek tego
wzrostu i np. w 1998r. była to kwota 120 zł, po 8 latach mamy 140 zł;

– nie moŜna w ten sposób oceniać średnich dochodów mieszkańców Piły, wpływ na
to mają zupełnie inne kwestie;

– gdyby Pani przełoŜyła wiadomości uzyskane na szkoleniu na fakty to by Pani
stwierdziła,Ŝe w Pile dotacja w stosunku do kosztu utrzymania pełnegośredniego
wynosi 60-65% jako,Ŝe średni koszt utrzymania wynosi 702 zł, a dotacja wynosi
467 zł.

Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka m.in. stwierdziła:
– minimalne wynagrodzenie wzrosło o 5,53 zł na 2007r.;
– stawka 4,80 – nikt tego nie wyniósł, ani nie zabrał, za te kwotę dzieci zjadły lepsze

posiłki;
– zapisem, Ŝe będziemy zwracać za kaŜdy dzień nieobecności dziecka w

przedszkolu wychodzimy rodzicom naprzeciw;
– mam nieco inne dane odnośnie opłat i stawekŜywieniowych w innych miastach –
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Kalisz – stawka 7,50 + stawkaŜywieniowa 3,50, Leszno – 135zł, stawka
Ŝywieniowa 3,50 do 3,00, Konin – 85 zł + stawka Ŝywieniowa 4,50, 5,50, 4,00;

– zapis § 3 pkt. 2 wychodzi rodzicom naprzeciw, od 1 kwietnia zapłacą mniej za
przedszkole;

– zapis tej uchwały powoduje w skutkach rocznych ok. 50%  mniej dla budŜetu.

Radny Jan Lus m.in. stwierdził:
– płaca minimalna w Polsce nie jest związana z płacą średnią, ta płaca nie ma nic

wspólnego z tym, ile będziemy przynosili w przyszłym roku, ona od dłuŜszego
czasu jest nieruchoma;

– uzyskane daneświadczą o tym, Ŝe rodziny, które nie maja pracy, nie wysyłają
dzieci do przedszkola, a więc nie korzystają z tych dóbr, które tutaj proponujemy
stad wniosek koleŜanki muszę uznać za obłudny.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Czapiewski m.in. stwierdził:
przedszkola to nie jest usługa o charakterze powszechnym, nie wszystkie rodziny
korzystają z tych usług i dochodzi do sytuacji,Ŝe my dotujemy rodziny lepiej
uposaŜone, całe społeczeństwo miasta płaci na dzieciśrednio uposaŜonych rodziców,
jest to zjawisko w jakiś sposób niepoŜądane. UwaŜam, Ŝe te zapisy prorodzinne,
wprowadzone do uchwały, idą w dobrym kierunku naleŜałoby się jednak zastanowić,
czy sposobu dotacji nie przenieść do pomocy społecznej, bo wówczas moŜna by
przekazywać znacznie większe środki dla osób potrzebujących. Odnosimy się do
płacy minimalnej, która wzrosła o 5 zł w tym roku, a nie odnosimy się do płacy
średniej, która w Polsce i Pile równieŜ wzrosła w znacznie szybszym tempie i jeśli
załoŜymy, Ŝe większość z tych dzieci to są dzieci rodziców, którzy mają większe
uposaŜenie niŜ ta płaca minimalna to udział opłaty za przedszkole spada w budŜecie
domowym.

Radny Rafał Zdzierela m.in. stwierdził:
– w Pile jest problem przedszkoli, 67%  dzieci uczęszcza do przedszkoli i tak:

- 5 latków – 67%                Poznań – 82%
- 4     “       - 55%                     “      - 81%
- 3     “       - 45%                     “      - 73%;

– co do odpłatności części stałej – jesteśmy świadomi, Ŝe budŜet jest uchwalony,
zgłoszona propozycja przez radnych PiS, po wstępnych szacunkach to ok. 800
tys., a więc trudno by dzisiaj podjąć taką decyzję;

– apeluję, by w przyszłorocznym budŜecie uwzględnić wnioski z dzisiejszej
dyskusji i zastosować stosowne zmiany na przyszły rok.
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Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
procent objęcia dzieci wychowaniem przedszkolnym – cała statystyka ma to do
siebie, Ŝe kaŜdy interpretuje ją z własnej, najwygodniejszej pozycji. RóŜnica
pomiędzy Piłą a Poznaniem polega na tym,Ŝe w Pile nie mamyŜadnego przedszkola
prywatnego, bo to które było splajtowało, mamy 2 przedszkola niepubliczne, reszta
są to przedszkola gminne.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka m.in. stwierdziła:
– poniewaŜ gmina dopłaca 75% do pobytu 1 dziecka w przedszkolu chciałabym

wiedzieć jak na przestrzeni minionych lat ta opłata wzrastała biorąc pod uwagę
spadająca liczbę dzieci chodzących do przedszkola;

– w związku z wprowadzeniem § 3 gmina utraci 50%środków do budŜetu to
jakiego rzędu jest to kwota;

– gdyby przyjąć obniŜenie tej opłaty stałej z 15% na 10% to jaka to będzie kwota.

Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka m.in. 
– dotacja jest liczona w ten sposób,Ŝe przedszkole niepubliczne występuje do nas

składając wniosek z liczbą dzieci, my ze wszystkich przedszkoli gminnych
zbieramy liczbę dzieci na koniec miesiąca i wielkość łoŜonych wydatków na te
przedszkola i wyliczmy ile kosztuje 1 dziecko w przedszkolui z tego 75% dostają
przedszkola niepubliczne, ta wielkość jest zmienna;

– jeśli chodzi o skutek dla budŜetu to jest to ok. 48 tys. w ciągu 10 dni;
– jeśli chodzi o obniŜenie stawki do 10% , nie jestem w stanie teraz tego podać.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zaproponowała, by Komisja Spraw
Społecznych rozwaŜyła te propozycje przy pracach na budŜetem 2008r.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz stwierdził, Ŝe okres
rozwoju dziecka w wieku przedszkolnym jest bardzo waŜny i to państwo powinno
podjąć rozwiązania systemowe, a nie zrzucać całego problemu na gminy.

Radny Tomasz OŜarowski zaproponował, by z projektu uchwały w sprawie zmian
w budŜecie na 2007r. kwotę 600 tys. przesunąć na opłatę za przedszkola.

Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
w budŜecie w sferze opieki społecznej są wydatki na te cele, wszystkiego nie moŜna
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uregulować systemowo z tego względu, Ŝe sytuacja dochodowa mieszkańców jest
zmienna, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej te sprawy analizuje drogą wywiadów
środowiskowych, ocenia sytuację i udziela wsparcia mieszkańcom.

Radny Rafał Zdzierela zapytał czy zapis art. 6 pkt. 1 ustawy o systemie oświaty nie
kłóci się z zapisem § 3 ust. 5 pkt. 2.

Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka  m.in. stwierdziła:
w tym artykule jest zapis czym jest przedszkole i zapis,Ŝe dzieci przebywają w
przedszkolu w zakresie minimum programowego. Podstawa programowa w
przedszkolach to obowiązek realizacji określonych treści przez minimum 5 godzin
dziennie. Pozostałe opłaty to przygotowanie posiłków, zakup materiałów, zuŜycie
energii itd. W statutach przedszkoli jest zapis,Ŝe do przedszkola w naszym mieście
nie moŜe uczęszczać dziecko bez spoŜywania posiłków.

Za zapisaniem w § 3 pkt. 1 “10%” głosowało 2 radnych, 7 radnychbyło
przeciwnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu, wniosek nie został przyjęty –
6 radnych nie brało udziału w głosowaniu.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w proponowanej wersji.

Za podjęciem uchwały glosowało 10 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 2
radnych wstrzymało się od głosu , 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu –
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego spółki
Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Pile.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły w rejonie ulicy Zamiejskiej przyjęty został przez
Komisje Rady.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 3 dot. rozstrzygnięcia o sposobie realizacji,
zapisanych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego miasta Piły
w rejonie ul. Zamiejskiej, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które
naleŜą do zadań własnych gminy oraz o zasadach ich finansowania
opowiedziało się 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu.

Za przyj ęciem Załącznika Nr 2 dot. stwierdzenia zgodności miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul.Zamiejskiej z
ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego miasta Piły głosowało 12 radnych, 2 radnychwstrzymało się od
głosu, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie al.Niepodległości i ul.
Szkolnej przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 6
radnych nie brało udziału w głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-10/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Salezjańskiej i
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Reja.
Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zgłosiła wniosek, by granice
opracowania rozszerzyć o część dotyczącą ul. Orzeszkowej w celu
przeanalizowania moŜliwości włączenia ul. Reja do ul. Orzeszkowej.

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak m.in. stwierdziła:
uchwała w sprawie przystąpienia wynika z wniosku, który Prezydent rozstrzygnął w
określony sposób. W tej chwili kaŜdą drogę publiczną moŜna wyznaczyć poprzez
uzyskanie decyzji u Starosty na podstawie ustawy o szczególnych warunkach
przygotowania inwestycji w zakresie dróg publicznych. MoŜna to tak rozstrzygnąć,
Ŝe w trybie sporządzania tego planu, jeŜeli będzie robiona szersza analiza, plan
będzie uchwalony w granicach, które proponujemy, a przyszła,ewentualna realizacja
będzie wynikała z decyzji o warunkach zabudowy. 

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka zapytała, czy wniosek o wydanie decyzji
o warunkach zabudowy nie będzie kolidował z uchwałą obowiązującą, a dotyczącą
układu drogowego miejskiego.

Pani Tomira Oleszak m.in. stwierdziła:
niestety nie, plan powinien obowiązywać we wszystkich działaniach natomiast na
podstawie tej ustawy nie ma potrzeby zgodności z planem. MoŜecie Państwo zająć
stanowisko, Ŝe będzie zrobiona ponownie analiza i ponowne przystąpienie.

Zastępca Prezydenta Jerzy Wołoszyński m.in. stwierdził:
istotnym jest tu czynnik czasu, trzeba ocenić czy wnioski były konkretne, ul.
Orzeszkowa doszła przypadkowo i to nie jest problem rozwiązania w tym obszarze
zasadniczych zagadnień przestrzennych. Zrozumiałem tak wypowiedź Pani Oleszak,
Ŝe jeśli mają zmienić się granice opracowania, to trzeba zdjąć z dzisiejszego
posiedzenia ten projekt i na następną sesję przygotować nowy.

Naczelnik Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Tomira Oleszak zaproponowała
przyj ęcie uchwały w dniu dzisiejszym i przygotowanie zmiany załącznika na
następną sesję.

Za powyŜszą propozycją głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu.
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Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 radnych, 1 radny był przeciwny, 1
radny wstrzymał się od głosu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Równej i
Koszykowej przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, 6
radnych nie brało udziału w głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-12/

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji w stosunku
do niepublicznych szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli.   

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/

W sprawie projektu uchwały dot. wyraŜenia woli przekazania do Zarządu
Zieleni i Cmentarzy Komunalnych w Pile zadań w zakresie bieŜącego
utrzymania dróg  i mostów głos zabrali:

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował o przyj ęciu powyŜszego projektu uchwały z następującymi
uwagami:
– naleŜy zmienić nazwę zakładu, by drogi nie naleŜały do cmentarzy;
– naleŜy ustalić warunki finansowania, przy których Piła pozyska fachowców, a

takŜe przeanalizować stan osobowy ludzi, którzy do tej pory się tym
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zajmowali.
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak i Przewodniczący
Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga poinformowali o przyjęciu
ww. projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy na prawach własności nieruchomości
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Piła, połoŜonej przy ul. Składowej, w
drodze bezprzetargowej przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, w głosowaniu nie brało udziału 6
radnych – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-15/

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w drodze
bezprzetargowej nieruchomości gruntowych stanowiących własność gminy Piła.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu - uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-16/

Projekt uchwały w sprawie wydzierŜawienia w trybie bezprzetargowym
nieruchomości stanowiących własność gminy Piła przyj ęty został przez Komisje
Rady.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 6 radnych nie brało udziału w
głosowaniu – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-17/

Prezydent Miasta Piły Zbigniew Kosmatka zreferował projekt uchwały w
sprawie powołania Sekretarza Gminy.

Na prośbę Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusza
Rzemykowskiego Pan Leszek Partyka, w kilku słowach, przedstawił swoją osobę.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 3 radnych wstrzymało się od
głosu, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu –uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Rada, na następną sesję, postanowiła zaprosić Panią Krystynę Zientkowską, by
podziękować jej za współpracę.

Ad-18/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007r. zreferował
Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od
głosu, 6 radnych nie brało udziału w głosowaniu –uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-19/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radny Rafał Zdzierela poruszył sprawę zaśmieconychścieŜek rowerowych wzdłuŜ
rzeki Gwdy.
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Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
– uznał za konieczne regularne wizytowanie miasta pod katem dokonania przeglądu

w zakresie porządków i czystości;
– poruszył sprawę parkingów przy Palcu Staszica informując, Ŝe słuchacze Szkoły

Policji parkują swoje samochody pod PPNiG oraz Urzędem Miasta, zaproponował
otwarcie płyty placu i udostępnienie jej jako miejsc parkingowych.

Radny Włodzimierz Michalski poruszył sprawę braku skuteczności w
egzekwowaniu przepisów  za zanieczyszczanie miasta przez psy.

Radny Hubert Ciechanowski poruszył sprawę dewastacji pojemników naśmieci
proponując, by były one betonowane.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka 
– zapytała, czy ustawa lustracyjna będzie dotyczyła równieŜ radnych;
– nawiązując do wyborów osiedlowych na JadwiŜynie, wyznaczonych na dzień 11

marca 2007r., proponowała, by w pracach Komisji uczestniczyli radni wyznaczeni
przez poprzednią Radę tj. Radna Dorota Sokołowska i Radny Włodzimierz
Bystrzycki.

Radny Zbigniew Pyziak poruszył sprawę sesji uroczystej uznając, Ŝe w jej
obchodach powinni uczestniczyć przedstawiciele wszystkich szkół.

W poruszonych sprawach odpowiedzi udzielili:
Prezydent Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdzając:
– został zakupiony odkurzacz do uprzątania nieczystości i obecnie trwają rozmowy

dotyczące zakresu sprzątania;
– potrzeby parkingowe nigdzie nie są załatwione w 100%, sprawa udostępnienia

placu jest do rozwaŜenia tylko trzeba pamiętać, Ŝe w okresie letnim funkcjonują
tam ogródki piwne;

– plastikowe pojemniki naśmieci zostały zamienione na metalowe, część gestorów
obiektów stosuje zasadę zamykania śmietników  na klucz;

– z grona Rady w poprzedniej kadencji była wyłoniona grupa radnych jako zespół
konsultacyjny ds tworzenia jednostek pomocniczych, nie maprzeciwskazań, by
radny z danego osiedla przyszedł do komisji;

– Dzień Miasta wypadał w niedzielę, ale praktykuje się obchodyświęta w wigilię
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tego święta, na uroczystą sesję wysłano bardzo duŜo zaproszeń.
Radca prawny BoŜena Krutulska – Góral m.in. stwierdziła:
według ustawy lustracyjnej katalog osób jest bardzo szeroki, są to osoby wchodzące
w skład jednostek samorządowych, pomocniczych, ustawa wchodzi z dniem 15
marca, jest jeszcze trochę czasu, by zapoznać się w wykładnia prawną.

Przewodniczący Rady Kazimierz Kosmatka przypomniał,Ŝe zgodnie ze Statutem
radni składają interpelacje na piśmie.

Ad-20/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący Komisji BudŜetu i Rozwoju Miasta Tadeusz Rzemykowski
poinformował o wystosowanym przez siebie liście otwartym w sprawie ratowania
Pilskiego Towarzystwa Piłki Siatkowej “NAFTA” – list w załączeniu protokołu.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej Radosław Ciemięga wskazał na
zapisy Statutu mówiące o tym,Ŝe radni powinni otrzymywać korespondencję pocztą
poleconą.

Radna Mirosława Rutkowska – Krupka uznała za konieczne powołanie Komisji
Statutowej.

Ad-21/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły
Kazimierz Kosmatka  zamknął obrady VII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                   Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                Kazimierz Kosmatka

  

16



17


